
Revision of fees for services under the Pesticides Regulations (Cap. 133A),  

Public Health (Animals and Birds) (Exhibitions) Regulations (Cap. 139F) and  

Public Health (Animals) (Riding Establishment) Regulations (Cap. 139J) 

(Effective from 31
st
 October, 2014) 

根據《除害劑規例》（第 133A章）、《公眾衞生 (動物及禽鳥)（展覽）規例》 

（第 139F章）和《公眾衞生（動物）（騎馬場地）規例》（第 139J章） 

提供的服務收費調整 (二零一四年十月三十一日起生效) 

 

Item 

項目 

                             Matter 

                             事 項 

New Fee ($) 

新收費(元) 

Pesticides Regulations (Cap. 133A)  

《除害劑規例》（第 133A章） 

 

1. 
Application for pesticides registration 

為某除害劑申請註冊 

 

2,880 

2. 
Application for a pesticides licence 

提交除害劑牌照申請 

 

140 

3. 
Application for a pesticides permit 

提交除害劑許可證申請 

 

180 

4. 
Issue of a licence covering Part I pesticides only 

為只在登記冊第 I 部註冊的除害劑簽發牌照 

 

435 

5. 
Issue of a licence covering Part II or both Part I and Part II pesticides 

為在登記冊第 II 部或同時在第 I 及第 II 部註冊的除害劑簽發牌照 

 

880 

6. 
Issue of a varied licence at the request of the licensee 

應持牌人要求簽發修訂牌照 

 

570 

7. 
Issue of a permit to import or possess a scheduled pesticide or an unregistered 

pesticides for re-export only 

為進口或擁有以作轉口用途的附表所列除害劑或未註冊除害劑簽發許可證 

 

805 

8. 
Issue of a permit for a scheduled pesticide or an unregistered pesticide to cover any 

other purpose 

為作任何其他用途的附表所列除害劑或未註冊除害劑簽發許可證 

 

1,470 

9. 
Issue of a varied permit at the request of the permittee 

應持證人要求簽發修訂許可證 

 

910 

10. 
Renewal of a licence covering Part I pesticides only 

為只在登記冊第 I 部註冊的除害劑續牌 

 

220 

11. 
Renewal of a licence covering Part II or both Part I and Part II pesticides 

為在登記冊第 II 部或同時在第 I 及第 II 部註冊的除害劑續牌 

 

640 

12. Issue of a duplicate licence or permit 

簽發牌照或許可證複本 

 

175 



13. 
Extension of a permit to import or possess a scheduled pesticide or an unregistered 

pesticide for re-export only 

為進口或擁有以用作轉口用途的附表所列除害劑或未註冊的除害劑的除害劑延長

許可證的有效期 

 

435 

14. 
Extension of a permit for a scheduled pesticide or an unregistered pesticide to cover 

any other purpose 

為作任何其他用途的附表所列除害劑或未註冊的除害劑延長許可證的有效期 

 

1,050 

Public Health (Animals and Birds) (Exhibitions) Regulations (Cap. 139F)  

《公眾衞生(動物及禽鳥)(展覽)規例》（第 139F章） 

 

15. 
Issue of a licence to any person to hold a permanent exhibition of animals or birds if the 

total number of animals or birds to be exhibited does not exceed 20 

向任何人發出牌照，准許該人舉辦永久性的動物或禽鳥展覽(如將予展覽的動物或

禽鳥的總數不超過 20 隻) 

 

2,410 

16. 
Issue of a licence to any person to hold a permanent exhibition of animals or birds  if 

the total number of animals or birds to be exhibited exceeds 20 

向任何人發出牌照，准許該人舉辦永久性的動物或禽鳥展覽(如將予展覽的動物或

禽鳥的總數超過 20 隻) 

 

8,570 

17. 
Issue of a permit to any person to hold a temporary exhibition of animals or birds 

向任何人發出許可證，准許該人舉辦臨時性的動物或禽鳥展覽 
 

1,660 

Public Health (Animals) (Riding Establishment) Regulations (Cap. 139J)  

《公眾衞生(動物)(騎馬場地)規例》（第 139J章） 
 

18. 
Issue of a licence to any person to keep a riding establishment 

向任何人發出牌照，准許該人經營騎馬場地 
 

4,570 

 


